
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISRT,Ő
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

N5*_gyiííés Hivatal a

irórr5 t s áii .y (4Y1

$rkt: 2009 JQPl 0 5.

Írásbeli választ igénylő kérdés

„Hogyan kívánja segíteni az agrártárca a hazai tejtermelőket?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai tejtermelők egyre nagyobb gondban vannak . Miközben értékesítési lehetőségeik a
folyamatosan szűkülnek, az import aránya növekszik – szakértők 30 százalék körülire teszik a

részesedését . Ha mindehhez hozzávesszük azt a tényt, hogy a hazai tej fogyasztás mértéke é s
ezzel együtt a feldolgozók által diktált felvásárlási ár is csökkenő tendenciát mutat, láthatjuk ,
hogy a magyar tejtermelők helyzete évről évre nehezebb lesz.

Sajtóhírek szerint a következő naptári évben valószínűsíthető , hogy akár 100 millió
liter tej is a termelők nyakán maradhat, mert az értékesítési nehézségek miatt a hazai tejipa r
sorra mondja fel a tejtermel őkkel megkötött megállapodásait . Elképzelhető tehát, hogy ha az
FVM nem vállal fel közvetítői szerepet a tejtermelők és a feldolgozók között, akkor az ide i
almaterméshez hasonlatosan a magyar tejnek is kárba megy egy igen jelent ős hányada .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : hogyan kívánja segíteni az agrártárca a hazai
termelőket? Vannak-e megoldási javaslatai a hazai tejtermelők és feldolgozók közötti
konfliktus megoldására ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 22 .
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